

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR**Tid:** onsdag 14 september 2016 kl. 15.00 – 16.30**Plats:** Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö**Justerat:** 2016-

Dolores Back

Janne Delvert

Ledamöter:

Dolores Back	NHR	ordförande
Eva Söderbärj	FUB	vice ordförande
Jan Delvert	RTP	ledamot

Meddelat frånvaro

Leif Holmgren	HSO	ledamot
Susanne Qwist	DHR	ledamot
Robin Slätt	HSO	ledamot
Nils Ander	Stockholms parasportförbund	Ledamot

Frånvaro

Boris Samuelsson	SRF	ledamot
------------------	-----	---------

Närvarande IdrottsförvaltningenIdrottsplanerare Maria Klavdianou-Lundell, Administratör Lennart Öström,
Sekreterare Erik Odenlid**§ 1****Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställdes

§ 2**Val av protokolljusterare**

Ordföranden Dolores Back samt Jan Delvert utsågs att justera protokollet.

§3**Anmälan av ojusterade protokoll**Protokollet från föregående möte blev justerat av ordföranden Dolores Back
fortfarande saknas justering av Susanne Qwist på protokollet från Brännkyrkahallen.

§4

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2016-09-20

Idrottsplanerare Maria Klavdianou-Lundell föredrog de ärenden som utvecklingsavdelningen ansvarar för.

FH rådet efterlyste en återrapport om vad som hänt med de ledstråk som skulle ordnas på Hellasgården. Till bevakningslistan.

§5

Omorganisation – framtida samarbete mellan idrottsförvaltningen och Fastighetskontorets råd.

FH rådet beslöt att fortsättningsvis arbeta utifrån det förslag som de båda förvaltningarna kommit med som bl.a. innebär två gemensamma sammanträden per år, preliminärt i mars samt i oktober. En punkt för gemensamma frågor på dagordningen vid varje sammanträde bör också ordnas.

FH rådet önskar också en lista på alla hos idrottsförvaltningen bokningsbara anläggningar samt investeringsprogrammet 2016 (finns som bilaga T2) samt eventuellt ”Förslag till idrottsinvesteringar 2017 – 2026” (treåringen). Sophie Dahlberg bjuds in till kommande möte den 19 oktober för att presentera treåringen.

§6

Rågsveds motorikbana – finns det mer info om den

Frågan bordlades till nästa sammanträde och Sophie Dahlberg bjuds in till kommande möte den 19 oktober för att presentera detta.

§7

Stämma av årshjulet – hur ligger vi till? Vad skall vi koncentrera oss på just nu?

Ekonomichef Susanne Olsson bjuds in till nästkommande sammanträde den 19/10 tillsammans med Sara Östling som bl.a. jobbar direkt med T2 arbetet och VP och VB att till nästkommande möte att presentera dels T2 och uppföljning av de punkter FH rådet medverkade till inför vp16 samt arbetet kring VB och VP bl.a. vilken tidsplan som gäller för detta arbete.

§8

Budget 2017 hur går det med detta?

Se §7.

§9

Informera om SGA Globe Arena - Lena Skogsberg

Då alla som var på detta sammanträde även var på sammanträdet med Lena Skogsberg så fanns inget behov av att informera. Erik Odenlid skickar ut förslag på tider han fått av Lena på ett kommande sammanträde.

§10

Informera om den dåliga städningen av Gubbängens idrottshall – Boris.

Ordföranden Dolores Back skriver till avdelningschef Robert Sköld om detta.

§11

Kvarvarande ärenden på bevakningslistan

Bevakningslistan gicks igenom och uppdateras av Erik.

§12

Kvarvarande ärenden på balanslistan

Bordlades tills nästa sammanträde då Mats kan vara med.

§13

Övriga frågor

- A. FH rådet vill veta hur det går med Kristinebergshallarna. Maria återkommer i frågan.
- B. FH rådet vill veta hur det går med delaktighetsprogrammet. Jenny Åhsberger bjuds in till nästa sammanträde.
- C. Maria informerar om att offert har kommit på en inventering av alla fullstora hallar ur ett från och tillgänglighetsperspektiv.
- D. Maria bjuder in FH rådet att vara med och tycka om ett lekparksområde som skall byggas upp på Östermalm.

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Dolly Back mötet.

Erik Odenlid

Sekreterare funktionshindersrådet

Älvsjö 2016-09-16